
Mejrup den 19.11.2019

Referat fra Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Mejrup syd.

Tirsdag den 19 november 2019 kl. 18,30 på Cooks i Holstebro.

Deltagere: Ole Elkjær (formand), Frederik Toft, Rasmus Bjerre, Kjeld Brun og Lone Viggers (referent)

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden. V/ Ole.
Ole byder velkommen til suppleant Keld Brun som træder ind i bestyrelsen i stedet for Thomas, som har trukket
sig.

2. Økonomi i grundejerforeningen (budget/ fakta) V/ Rasmus.
Rasmus gennemgår budgettet, som vi overholder.

3. Beskæring af beplantningen imellem Ravperlen og Skjoldet. V/ Ole
Den 23.11 .19 ryddes der op i beplantningen mellem Ravperlen og Skjoldet. Det koster ikke 
Grundejerforeningen noget.
Ole deltager i oprydningen.
Øvrig deltagelse ikke nødvendig.

4. Legepladser i vores område. V/ Ole.
Bestyrelsen har modtaget forslag til placering af nye legepladser. 
En enig bestyrelse foreslår, at forslagsstiller udformer det som et forslag, som forelægges på 
generalforsamlingen til drøftelse og beslutning.

5. Problemer med regnvand i vores område. V/ Ole.
Ole har haft kontakt med vestforsyning vedr regnvandsbrøn ved Ravperlen ned mod søen. Ved kraftigt regnvejr
er der store problemer med
tilbageløb af vand og efterfølgende overløb og ødelæggelse af nyanlagt sti (se foto). Det har endnu ikke være 
muligt at finde en tilfredsstillende løsning med vestforsyning.



6. Hvad gør vi i arealet imellem fortovet og Flintøksen nr 2 og 4. V/ Ole.
Bestyrelsen finder ikke området  mellem fortovet og Flintøksen nr.
2 og 4, er i en stand som passer til det øvrige område. Derudover ønsker bestyrelsen at sikre området er pænt 
og der er tilstrækkeligt udsyn
for trafikanter. Bestyrelsen beslutter at området skal leve op til øvrig standard for området og det vurderes at 
arbejdes kan udføres under
øvrigt vedligehold af området.

7. Eventuelt.
Ingen punkter til eventuelt.

8. Næste møde
Primo februar, Ole indkalder. 


